

沿綫尋找多啦 A 夢蹤影雙重大抽獎 25 個指定車站列表

多啦 A 夢雕塑展覽場地

	車站	地點
1	太古站	車站大堂近 D 出口
2	九龍塘站	車站大堂收費區近點點綠 · 4 號舖
3	旺角東站	車站大堂近 D 出口
4	九龍站	東涌綫車站大堂近鴻福堂 · 71 號舖
5	香港站	機場快綫車站大堂 L2 層
6	香港站	港鐵藝術舞臺 · 收費區行人隧道近 C 出口
7	香港西九龍站	B1 層近 B1-7 號舖
8	金鐘站 MTR e-Store*	車站大堂 24 號舖 · B 出口旁
9	香港西九龍站 MTR e-Store*	B2 層抵港大堂 13 號舖

* MTR e-Store 之雕塑僅於營業時間內展出：

金鐘站 MTR e-Store 營業時間：上午 11 時至下午 3 時 · 下午 4 時至晚上 8 時

香港西九龍站 MTR e-Store 營業時間：上午 10 時至下午 2 時 · 下午 3 時至晚上 7 時

主題貼紙車站

	車站	地點
10	旺角站	車站大堂近鴻福堂 · 22 號舖
11	鑽石山站	車站大堂近 7-Eleven, 16 號舖
12	九龍灣站	收費區往調景嶺月台旁
13	元朗站	車站大堂近 E 出口
14	尖東站	車站大堂中央的售票機
15	灣仔站	車站大堂近 A 出口
16	大圍站	車站大堂收費區近 A 出口
17	兆康站	輕鐵 3 號月台
18	將軍澳站	車站大堂收費區中央的升降機
19	啟德站	車站大堂收費區中央的升降機
20	柯士甸站	車站大堂收費區升降機
21	紅磡站	車站大堂近 Pret A Manger, C15 號舖
22	羅湖站	非入閘區大堂 2 樓 · 近 K5 號舖
23	落馬洲站	入閘區大堂 3 樓 · 近 LMC 312 號舖
24	青衣站	機場快綫收費區往機場及博覽館月台
25	機場站	入境月台層近 D 出口升降機旁

港鐵雙重大抽獎 沿綫尋找多啦 A 夢蹤影之條款及細則

1. 香港鐵路有限公司 (「港鐵公司」) 推出名為「港鐵雙重大抽獎 沿綫尋找多啦 A 夢蹤影」的抽獎活動 (「雙重抽獎活動」)。MTR Mobile 的登記用戶 (「登記用戶」) 可參與有關抽獎活動，推廣期為 2024 年 7 月 13 日至 8 月 11 日 (「推廣期」)，以港鐵公司的系統時間記錄為準，逾期參加恕不受理。任何爭議，概以港鐵公司的紀錄為準。透過參與此抽獎活動，閣下同意遵守下述條款及細則，並受其約束。
2. 此抽獎活動適用於 MTR Mobile 現有或新登記用戶，並在推廣期內完成下列第 3 項條款所定義的指定要求 (「合資格用戶」)。
3. 合資格用戶可於推廣期內透過完成以下任務獲得抽獎機會，抽獎機會的次數按下表所列方式分配：

	任務
第一重抽獎	每掃描 1 個於 25 個指定車站海報上專屬的「多啦 A 夢徽章」二維碼可獲 1 次抽獎機會並自動參加「第一重抽獎」。
第二重抽獎	掃描全部 25 個指定車站海報上專屬的「多啦 A 夢徽章」二維碼，集齊全套電子紀念徽章，可獲 1 次抽獎機會自動參加「第二重抽獎」。

4. 合資格用戶將會根據其完成之任務，獲得相對應之抽獎機會，並自動參加抽獎而無須額外登記。
5. 所有任務包括「第一重抽獎」和「第二重抽獎」均以港鐵公司的紀錄為準。
6. 合資格 MTR Mobile 登記用戶必須安裝最新版本的 MTR Mobile，擁有有效的 MTR Mobile 登記賬戶，並登入到 MTR Mobile 賬戶以參與合資格遊戲。合資格 MTR Mobile 登記用戶需於推廣期內親身去到 25 個指定車站範圍內，啟動流動裝置的「定位服務」功能，並允許 MTR Mobile 取用你的位置參與收集徽章的任務。登記用戶便可掃描指定海報上專屬的「多啦 A 夢蹤影」徽章二維碼，以收集相對應的徽章。每個「多啦 A 夢蹤影」徽章二維碼可獲 1 次抽獎機會，重覆掃描亦僅 1 次抽獎機會。
7. 若登記用戶未按照指定方法去收集徽章，將會被視為放棄收集相對應的個別徽章。若登記用戶未於推廣期內按照指定方法集齊全套 25 個徽章，登記用戶將會被視為未能完成「第二種抽獎」任務，以及未能參加「第二重抽獎」。
8. 登記用戶不可共享「第一重抽獎」及「第二重抽獎」任務，「第一重抽獎」及「第二重抽獎」任務僅限於 MTR Mobile 登記用戶本人進入其功能及參與。已收集的徽章無法分享、轉讓給他人、取消、逆轉或兌換現金，登記用戶僅限在自己的 MTR Mobile 賬戶中進入遊戲程式。
9. 登記用戶能否參與及完成「第一重抽獎」及「第二重抽獎」任務取決於所用的流動裝置型號及網絡性能。港鐵公司不擔保本程式可以順利運作。如因系統更新或維修、流動裝置型號、網絡、技術、駭客活動、無法或延誤參加「第一重抽獎」及「第二重抽獎」任務，「第一重抽獎」及「第二重抽獎」任務無法或延誤進行及/或任何不可抗力的理由，導致徽章及賺取抽獎的機會遺失、延遲/無法接收或無法換領，港鐵公司概不負任何法律責任。任何情況下，恕不補發獎賞。所有紀錄將以港鐵公司的數據和系統時間為準。如有任何爭議，一概以港鐵公司的最終決定為準。
10. 「雙重抽獎活動」將於 2024 年 8 月 19 日進行。抽獎將以港鐵公司之電腦系統從所有參加抽獎之合資格用戶中隨機抽取。「第一重抽獎」得獎者共 110 人，5 位可獲得「100%多啦 A 夢 & FRIENDS」車票套裝 – R 列車及尖東站 (總值港幣\$1,440)，5 位可獲得「100%多啦 A 夢 & FRIENDS」車票套裝 – 輕鐵

列車及市中心站 (總值港幣\$1,440) · 100 位可獲 MTR e-Store 價值 \$100 現金券 (總值港幣 \$10,000) 。 每個合資格用戶只能得獎一次。「第二重抽獎」得獎者共 1 人，可獲得「港鐵列車模型系列珍藏版」一套 (總值港幣\$1,500) 。

11. 得獎者將於 2024 年 8 月 27 日或之前於 MTR Mobile 信箱收到有關獎品之領取安排通知，而結果詳情將於 2024 年 8 月 27 日刊登於星島日報及英文虎報。
12. 得獎者將會收到港鐵公司發出之 MTR Mobile 信箱訊息通知領獎，得獎者須帶同獲發之得獎訊息，親身前往指定地點領獎。領獎時須開啟登記用戶賬戶之「設定」頁展示登記號碼以核實身分 (不接受截圖) 。如因得獎者所提供的個人資料不實及/ 或錯誤或因其他任何非港鐵公司之原因以致無法核實其身分，或得獎者無法收到領獎通知或領取獎品，其得獎資格將會被取消，港鐵公司將不會負上任何責任或作任何形式之補償。
13. 得獎者若未能在得獎通知列明之日期前領獎，得獎者將被視同放棄得獎權利。所有獎品不得取消、撤回或兌換現金。
14. 如有違反抽獎活動之條款及細則，港鐵公司有權取消其參加抽獎活動或得獎資格，並對於任何破壞是次抽獎活動之行為保留追究權利。
15. 圖片只供參考，獎品以實物為準。
16. 港鐵公司僱員可參加是次抽獎活動，其中獎機會與其他合資格用戶均等。
17. 獎品一經領取後，在任何情況下 (包括但不限於遺失、被竊或塗污) ，獎品均不會重新補發。
18. 所有獎品不得轉售他人、兌換現金、其他產品或優惠。
19. 如港鐵公司認為參加者以假賬戶或以任何方式入侵及/或修改電腦程式的方式或以任何不公平、不誠實、不正當或非法手段參加或促使他人參加是次抽獎活動或在未取得港鐵公司事先同意下以任何利益促使他人參加是次抽獎活動或欺詐或濫用抽獎活動，港鐵公司有權取消相關參加者的參加及/或得獎資格及/或從有關用戶之 MTR Mobile 賬戶內扣除已送出之徽章或獎品，而毋須事先通知。港鐵公司對於任何干擾及/或破壞是次抽獎活動之行為保留追究權利。
20. 港鐵公司或其關聯機構不會作出任何形式的陳述或保證，無論明示或暗示。在最大限度的法律許可範圍內，港鐵公司及其關聯機構否認作出任何擔保。
21. 在最大限度的法律許可範圍內，港鐵公司不承擔任何因為參與此抽獎活動或與其相關所引起之任何直接或間接之損失或損壞 (包括任何相應而生的、特別或懲罰性的損害) 。
22. 作為 MTR Mobile 登記用戶，你毋須就參加此抽獎活動而提供額外個人資料。有關 MTR Mobile 及此抽獎活動的私隱政策，請按此細閱收集個人資料聲明，有關聲明藉此提述被納入本協議之中。
23. 如有任何爭議，港鐵公司擁有抽獎活動最終決定之權利。
24. 本協議受中華人民共和國香港特別行政區法律管轄，並按香港法律闡釋。
25. 如中、英文兩個版本的條款及細則有任何抵觸或歧異，應以英文版本為準。
26. 《合約 (第三者權利) 條例》不適用於本條款及細則。
27. 如有任何查詢，請致電港鐵「MTR 分」服務熱線 2993 4375 。
28. 推廣生意的競賽牌照號碼：058853, 058854

"Search for Doraemon along the MTR Journey" Double Lucky Draw 25 designated stations

Doraemon Sculpture Exhibition Sites

	Station	Location
1	Tai Koo Station	Near Exit D, Concourse
2	Kowloon Tong Station	Near Dot Dot Green, Shop Number 4, Concourse, Paid Area
3	Mong Kok East Station	Near Exit D, Concourse
4	Kowloon Station	Near Hung Fook Tong, Shop Number 71, Tung Chung Line Concourse
5	Hong Kong Station	Near Airport Express Concourse, Level L2
6	Hong Kong Station	Living Art Stage Near Exit C, Paid Area
7	Hong Kong West Kowloon Station	Near Shop B1-7 on Level B1
8	MTR e-Store Admiralty Station*	Shop Number 24, Near Exit B, Concourse
9	MTR e-Store Hong Kong West Kowloon Station*	Shop Number B2-13, Arrival Concourse

*Sculpture display at MTR e-Store will only be available to public during the operating hours below :

MTR e-Store Admiralty Station operating hours: 11:00am - 3:00pm, 4:00pm - 8:00pm

MTR e-Store Hong Kong West Kowloon Station operating hour: 10:00am - 2:00pm, 3:00pm - 7:00pm

Stations with Themed Stickers

	Station	Location
10	Mong Kok Station	Near Hung Fook Tong, Shop No. 22, Concourse
11	Diamond Hill Station	Near 7-Eleven, Shop Number 16, Concourse
12	Kowloon Bay Station	Near Platform to Tiu Keng Leng, Paid Area
13	Yuen Long Station	Near Exit E, Concourse
14	East Tsim Sha Tsui Station	Centre of Concourse, next to Ticket Issuing & Add-value machines
15	Wan Chai Station	Near Exit A, Concourse
16	Tai Wai Station	Near Exit A, Concourse, Paid Area
17	Siu Hong Station	Light Rail Platform 3
18	Tseung Kwan O Station	Lift at the centre of Concourse, Paid Area
19	Kai Tak Station	Lift at the centre of Concourse, Paid Area
20	Austin Station	Lift at Concourse, Paid Area
21	Hung Hom Station	Near Pret A Manger, Shop No. C15, Concourse
22	Lo Wu Station	Near Shop No. LOW K5, 2/F, Concourse
23	Lok Ma Chau Station	Near Shop No. LMC 311, 3/F, Paid Concourse
24	Tsing Yi Station	To Airport / AsiaWorld-Expo Platform, Paid Area
25	Airport Station	Lift at the Arrival Platform, Near Exit D

"Search for Doraemon along the MTR Journey" Double Lucky Draw Terms & Conditions

1. MTR Corporation Limited ("MTRCL") will launch " MTR Double Lucky Draw - Search for Doraemon along the MTR Routes " promotion ("Double Lucky Draw") for MTR Mobile registered users ("registered users"). The promotion of this lucky draw will be held from 13 July to 11 August 2024, both dates inclusive ("promotion period") based on the time records of the server of MTRCL. In case of any dispute, the decision of MTRCL shall be final and binding. Your participation in the lucky draw constitutes your agreement to comply with and be bound by these terms and conditions.

2. The lucky draw is applicable to existing or newly registered users of MTR Mobile who fulfilled the requirements in Clause 3 below during the promotion period ("eligible user").

3. Each eligible user can earn a lucky draw chance(s) by completing the designated task(s) listed below.

	Designated Tasks
Lucky Draw	1 lucky draw chance will be granted upon scanning 1 of the "Doraemon Badge" QR codes on posters in 25 designated stations (the "Lucky Draw")
Special Lucky Draw	1 special lucky draw chance will be granted upon scanning all 25 "Doraemon Badge" QR codes on posters in 25 designated stations (the "Special Lucky Draw")

4. Eligible users will be enrolled in the lucky draw automatically with the respective number of lucky draw chances depending on the type of designated tasks completed and no further registration is required.

5. Lucky draw chances entitlement from all designated tasks including the "Lucky Draw" and the "Special Lucky Draw" will be counted based on the records from MTRCL as final.

6. Each eligible MTR Mobile registered user is required to download the latest version of MTR Mobile, have a valid MTR Mobile registered account and log in to MTR Mobile account) to participate in the Lucky Draw. An eligible registered user must go to the designated 25 MTR stations, enable the "Location service" of your mobile device and allow MTR Mobile to access your location, then scan the QR code on designated posters in 25 designated MTR stations to collect the corresponding badges. 25 MTR stations have 25 corresponding "Doraemon badges" QR codes, there is a total of 25 "Doraemon badges" in the full set of special edition of "Doraemon badges" . Each "Doraemon badges" scanned can only get 1 chance for "Lucky Draw" , repeated scanning can also only get 1 chance for "Lucky Draw" .

7. If a registered user fails to meet the stated requirements to collect a badge, the individual badge will be forfeited. If a registered user fails to meet the stated requirements to collect all 25 badges, the registered user will not be able to enter the "Special Lucky Draw" .

8. Registered users cannot share the completion of the "Lucky Draw" and "Special Lucky Draw" and are limited to the MTR Mobile registered users to enter and participate in the "Lucky Draw" and "Special Lucky Draw" . The collected badges cannot be shared, transferred to another person, cancelled, reversed nor

exchanged for cash, and are limited to the registered user accessing the “Lucky Draw” and “Special Lucky Draw” in his/her own MTR Mobile account.

9. Whether a registered user can join and complete the “Lucky Draw” and “Special Lucky Draw” requirements and lucky draw promotion is subject to the device model used and network performance. All records from the system database of MTRCL are the only official and correct version. In case of any dispute, the decision of MTRCL shall be final and binding.

10. The “Double Lucky Draw” will be held on 19 August 2024. A total of 110 winners will be randomly drawn by a computer system of MTRCL from all the eligible users enrolled in the “Lucky Draw” , 5 winners will receive a “100% DORAEMON & FRIENDS” Ticket Set - R Train and East Tsim Sha Tsui Station (Total value: HK\$1,440) . 5 winners will receive a “100% DORAEMON & FRIENDS” Ticket Set - Light Rail Train and Town Centre Stop (Total value: HK\$1,440). 100 winners will receive a value \$100 MTR e-store voucher (Total value: HK\$10,000). Each eligible user can only win the prize once in “Lucky Draw” . There will be 1 winner from “Special Lucky Draw, receiving the “MTR Diecast Train Model Series Deluxe Set” (Total value: \$1,500).

11. Winners will be notified via MTR Mobile inbox message on or before 27 August 2024 and details of the results will be published in the Sing Tao Daily and The Standard on 27 August 2024.

12. The winner will receive an MTR Mobile inbox message from MTRCL to claim their prizes. A winner must bring the inbox message notification sent to him/her to collect the prize in person at the designated location. When claiming the prize, the "Settings" page of the registered user account must be opened to display the registration number to verify the winner's identity (screenshots are not accepted). If the winner's identity cannot be verified due to inaccurate and/or incorrect personal information provided by the winner or for any other reasons not caused to MTRCL, or the winner fails to receive the prize notification or to claim the prize, his/her eligibility will be revoked and MTRCL will not take any responsibility or provide any form of compensation.

13. If the winner fails to claim the prize before the date specified in the prize notification, the winner will be deemed to have waived the right to collect the prize. The prize cannot be cancelled, reversed or exchanged for cash.

14. In case of any violations of these terms and conditions, MTRCL reserves the right to disqualify a participant from participation in the lucky draw or winning the prize, and to hold him/her accountable for any behaviors that disrupt this lucky draw.

15. The pictures are for reference only, and the actual prizes shall prevail.

16. MTRCL employees are eligible to participate in the lucky draw and they have an equal chance of winning the prize with all other eligible users.

17. After prize collection, the prize will not be re-issued in any event (including without limitation, loss, theft or damage).
18. All prizes cannot be resold or exchanged for cash, other products or offers.
19. If, in MTRCL's opinion, a participant uses a fake account or hacks and/or modifies the software program in any way, or a participant participates in or procures others to participate in the promotion by any unfair, dishonest, improper or illegal means, or a participant promotes others to participate in this promotion for any benefit without the prior consent of MTRCL, or there is any fraud relating to or abuse of the lucky draw, MTRCL reserves the right to disqualify the relevant participants from participation and/or winning the prize or debit from the relevant participant's MTR Mobile account the amount of the badges or prizes awarded under this lucky draw without prior notice. MTRCL reserves the right to pursue against any actions that interfere with and/or disrupt the promotion.
20. Neither MTRCL nor its affiliates make any representations or warranties of any kind, whether expressed or implied. To the maximum extent permitted by applicable law, MTRCL and its affiliates disclaim any warranty.
21. MTRCL accepts no liability for any direct or indirect loss or damage (including any consequential, special, or exemplary damages) arising from the participation in the lucky draw or relating thereto, to the maximum extent permissible by applicable law.
22. As an existing registered user of MTR Mobile, you are not required to provide any additional personal data to us in order to participate in the lucky draw. For information about the privacy policies and practices of this lucky draw and MTR Mobile in general, please click [here](#) for the Personal Information Collection Statement ("PICS") which is incorporated into these terms and conditions by this reference.
23. In case of any dispute, the decision of MTRCL on all matters pertaining to the lucky draw shall be final and binding.
24. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the Laws of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China.
25. Should there be any discrepancy between the English version and the Chinese version of the terms and conditions herein, the English version shall prevail.
26. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.
27. For any enquiries, please call the MTR Points hotline: 2993 4375.
28. Trade Promotion Competition Licence No.: 058853, 058854